
Admiralty Harbour Hires Lauri Purhonen as Head Trader 

 

Admiralty Harbour is pleased to announce that Lauri Purhonen has joined as Executive 

Director and Head of Credit Trading in the Global Markets Department. In this role, Lauri will 

work closely with Elaine Cao, Head of Sales, to build up Admiralty Harbour’s Sales and 

Trading franchise, connecting the firm with investors all year round and providing liquidity for 

clients in this ever-changing market.  

Lauri has 14 years of experience on the credit side of capital markets and has worked as a 

director within credit trading in Asia since 2013, most recently with Standard Chartered and 

SC Lowy, focusing on trading Asia High Yield Bonds. Prior to this he worked in London for 

Royal Bank of Scotland as a credit analyst focusing on distressed corporates and loans. He 

holds an MSc in Economics and Business Administration and is a CFA charter holder since 

2011. 

“We are all so excited to have Lauri onboard! It’s a strategically important step to hire Lauri 

for growing our Global Markets Business.” Commented by Patrick Liu, CEO of Admiralty 

Harbour, “With his experience in Asia High Yield credit trading, I am sure the Global Markets 

department will soon become one of the three pillars for Admiralty Harbour to be a full-

service financial firm focusing on credit to serve all our clients. I wish him every success with 

us!” 

  



资深高收益美元债交易员 Lauri Purhonen 加盟钟港 

 

钟港资本欣然宣布 Lauri Purhonen先生已做为执行董事和全球市场部的债券交易主管加入钟

港。Purhonen先生将与销售主管曹蕾女士共同建设和拓展公司的交易经纪业务，连结钟港和

机构投资者，为投资人在这瞬息万变的市场中掌握市场动态和提供流动性。 

 

Purhonen先生在信用资本市场拥有超过 14年的经验，并自 2013年起于信用产品交易业务领

域担任董事一职。加入钟港前， Purhonen先生曾先后在渣打银行香港和新加坡以及 SC 

Lowy工作，负责亚洲高收益债券交易。而来香港之前，Purhonen先生曾在苏格兰皇家银行

的伦敦办公室就职，从事不良债券和企业信贷分析工作。Purhonen先生出生于芬兰，于

2006年取得经济和商管硕士学位，持有特许金融分析师资格。 

 

“我们非常高兴 Lauri加入钟港团队。Lauri的加盟是拓展全球市场部业务重要的基石。”钟

港首席执行官刘北表示。“我相信凭借 Lauri在亚洲高收益二级市场的经验，我们的全球市场

业务能迅速成长为钟港的三大主业之一，实现钟港“全服务”精品投行的目标，为客户提供更

全面的服务。 


